
Referat FAU-møte Smøras skole 17.10.2023 

 

Møteleder: Espen Helgesen 

Referent: Hanne Marie Austevoll 

 

Til stede: 1. trinn: Hanne Marie Austevoll; 3. trinn: Mette Taule; 4. trinn: Hege Klette og Espen 

Helgesen; 5. trinn: Stein Arne Constant-Stangeland og Synne Hartveit; 6. trinn: Helene Alvær 

Kyvik Hetland og Marianne G. Litland; 7. trinn: Grethe Teigen og Siren Halvorsen; rektor Trine 

Lise Larsen (første del av møtet) 

 

Ikke til stede: 1. trinn: Christian Gamst Hårvik; 2. trinn: Krister Djuve Arnesen og Lars Aarsland; 

3. trinn: Tonje Svendsen Grøvik 

 

Saksliste: 

1.Rektor Trine Lise Larsen informerer 

Rektor informerte kort om refleksaksjonen som starter i neste uke og som varer i 3 uker. Premie 

for best deltakelse er kinobilletter og vil bli gitt til et helt trinn. 

 

Kartleggingsprøver i 3. trinn starter i neste uke. Disse prøvene er pålagt av Bergen Kommune å 

gjennomføre. Målet er å kunne kartlegge og fange opp de elevene det må settes inn tiltak på.  

 

Rektor gav en status på kommunens løsning på hjertesone. Tilbakemelding fra rektor er at foreldre 

stort sett er flinke til å overholde hjertesonen. 

 

2.Vedtekter 

Eventuelle endringer vil vedtas på neste møte som følge av at endringer må meldes inn skriftlig 

senest 3 uker i forveien.  

 

3.Møteplan 

Enstemmig enighet om foreslått møteplan. Neste møte er 21. november. 

 

4.Halloween-fest 

FAU ønsker at alle trinn skal legge opp til en inkluderende Halloween-feiring hvor alle på trinnet 

har et tilbud og ingen føler seg utenfor. Vi oppfordrer klassekontaktene på hvert trinn til å følge 

dette opp. Hvert trinn koordinerer sin egen fest. Det ble avholdt møte mellom FAU-representanter 

og alle klassekontakter om Halloween 17. oktober på skolen for å avklare roller og ansvar. Det er 



avtalt tilsynsvakt fra kl. 17-21 den 31.oktober, og hvert trinn har fått tildelt egnede rom for 

gjennomføring.  

 

5.Undersøkelse fra FUG 

FAU har fått tilsendt en undersøkelse fra Foreldreutvalget for grunnutdanningen (FUG). Fristen 

for å svare er 03. november, og innspill fra FAU til undersøkelsen må derfor sendes senest 27. 

oktober. 

 

6.17.mai 

FAU sin rolle er å påse at det blir etablert en 17.mai komité og sørge for at det er fremgang i det 

arbeidet. Det ble avtalt å innhente erfaringsdokument fra forrige 17.mai komité for å høste 

erfaringer. FAU ønsker videre at det blir lagt noen økonomiske føringer for neste 17.mai feiring, 

for å sikre at ingen blir ekskludert grunnet økonomi. 

 

7.Eventuelt 

FAU synes at trafikksikkerheten ikke er tilstrekkelig med dagens hjertesone-løsning, og det er 

kommet bekymringsmeldinger både fra foreldre og naboer. FAU ønsker at det blir gjort en grundig 

evaluering av dagens løsning.  

 

FAU har hatt dialog med SFO gjennom forrige skoleår, da FAU mener at aktivitetstilbudet barna 

har fått ikke har vært godt nok i henhold til SFO sine vedtekter. FAU har diskutert dagens SFO-

ordning og hvordan FAU kan sikre god dialog med SFO videre.  

 

Videre har FAU diskutert kommersiell bruk av Vigilo, og vil evaluere videre retningslinjer knyttet 

til hvordan dette skal foregå fremover.  

 

Neste møte: 21. november 

 

 


